
Usnesení č. 1012018

ze zasedání obecního zastupitelstva obce Zvěřínek ze dne 26, 11. 2018

Zastupitelstvo obce Zv éíínek

I. Schvaluje
program jednání, ověřovatele zápisu podle § 95 ods. 1. Zákona o obcích a zapisovatele.
Zapisovatelem byla určena paní Petra Jašová. ověřovateli pan Pavel Kyjánek a paní
Mgr. Lidmila Kábrtová. (pro 6)

II. Bere na vědomí bez výhrad
kontrolu zápisu a usnesení zezasedání č.9i20l8.

III. Bere na vědomí
rozpočtové opatření l4l20l8

IV. Schvaluje a pověřuje starostku podpisem
nájemní srnlouvy rra pronájem Hostince Na rozcestí (pro 6)

V. Schvaluje a pověřuje starostku podpisem
Veřejnoprávní smlouvy o poskytrrutí dotace se Společrrostí Centrum sociálních a zdravotních služeb
Poděbrady o.p.s , roční příspěvek činí 35 550,-- Kč. (pro 7)

VI. Schvaluje a pověřuje starostku podpisem
Dohody o provedení práce na íunkci správce rozpočtu. (pro 7)

VII. Schvaluje
odměny neuvolněným zastupitelům obce s ťrčinností od 1 .1 .20t9 v následující výši:

Odměny: starosta 15.750,-- Kč
místostarosta 10.500.-- Kč
předseda výboru 2 343,-- Kč
člen výboru 1 953.-- Kč
zastupitel 1 172,-- Kč

(pro 7)

VIII. Schvaluje a pověřuje starostku podpisem
PŤíkazni smlouvy k zajištění dopravní obslužnosti na rok 2019 s městem Městec Králové
ve výši 55 600.- Kč. (pro 7)



IX. Schvaluje a pověřuje starostku podpisem
Dodatku č. 1 ke Smlouvě na zabezpečení odpadového hospodářství s firmou Nykos a.s.
(pro 7)

X. Diskuze
Diskuzi zahájila starostka Jana Hůlová upřesňující inťormací o stavu budované autobusové
zastávky. V současné době je hotov plot kolem zastávky dle požadavků firmy KBP a.s. včetně
zakonČení ostnatým drátem. Konstrukce zastávky je hotova z části, Zbývá dodělat bočnice,
které jsou momentálně zadány ve výrobě. Zastupitelstvo bude o dokončen í zastávky
informováno.
Dále dostal slovo přítomný občan, který navrhI zabývat se dlouhodobým řešením veřejné
zeleně v obci. V současné době není veřejná zeleň v dobrém stavu. Částečněje to způsobeno
PoČasím s nedostatkem srážek a z velké míry dopravní zátěží a neustálým parkováním na
zelených plochách. které tím velmi trpí. Občan chce ověřit , zdaby bylo možné vytvořit v obci
urČitý poČet vyhrazených parkovacích míst. regulovat parkování na ostatních plochách a
zbylouzeleň nějakým způsobem chránit. Dále navrhuje, aby se obec do budoucnazaměíilana
budování trvalkové výsadby, protože i přes počáteční investice je údržbatěchto rostlin méně
nároČná neŽ Údržba travnatých ploch. Také s ohledem na klimatický a srážkový vývoj v
našem regionu bude v budoucnosti náročné udržovat travnaté plochy.
Zastupitelstvo bere tento podnět na vědomí, bude se jím ve spolupráci s občanem dále zabývaí,
Nejprve ověří skuteČný stav a poté požádá o vytvoření projektu včetně finančních nákladů.
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